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酒牌局公開聆訊結果 

Liquor Licensing Board’s Decision on Open Hearing Cases 
 

個案 
Case 
 

 酒牌局的決定 
 Liquor Licensing Board’s Decision 

Soho Base Camp 
Application for New Issue of 
Liquor Licence 
 

Agreed to issue a 12-month liquor licence with the imposition of the following additional licensing 
conditions: 

i) All doors and windows of the premises shall be kept closed after 6:00 p.m.; and 

ii) No liquor shall be sold or supplied for consumption on the premises after 1:00 a.m. 

（Since the premises are currently issued with a Provisional General Restaurant Licence (PGRL), 
in accordance with the existing policy, the Board will first issue a liquor licence with an expiry 
date being the same as the PGRL.  Subject to further issue of a valid restaurant licence in 
respect of the premises, the Board will issue a liquor licence for the remaining approved period.） 

 

Rang Mahal 
Application for New Issue of 
Club Liquor Licence 
 

Agreed to issue a 12-month club liquor licence with the imposition of the following additional 
licensing condition: 

No more than 26 persons, including staff, shall be permitted on the premises at any one 
time. 

 

 

聆訊結果 



Voi la  Party  House  
酒牌續期申請  

 

同意續發為期  12 個月的酒牌，並附加下列持牌條件：  

i)  持牌人須於每天晚上 9 時至翌晨 4 時 30 分留駐處所當值，每週星期日例假除外； 

i i) 處所內須裝設閉路電視（附錄影設施），所有閉路電視錄影資料須保留至少一個

月，供警方有需要時為防止及偵查罪案之用；及  

i i i) 在任何同一時間內，處所的總人數連同職員在內不得超過 297 人。另須僱用容

易被識別的職員或保安人員於入口處當值以嚴格確保進場人士的數目不會超過

規定的人數上限。  

 
Corner Stop Bar 
酒牌續期申請  

 

同意續發為期  12 個月的酒牌。  

 

太平洋酒吧  
Bar Pac i f i c  
酒牌轉讓及續期申請  

 

(a) 同意批准酒牌轉讓申請；及  

(b) 同意續發為期  6 個月的酒牌，並維持酒牌上原有的附加持牌條件。  

 

註：有關上述酒牌局的決定及理據，本局會個別另函通知申請人。  
Note : Notice in writing of the Board’s decision above, together with reasons, will be given to individual applicants separately. 

聆訊結果 


